
 

Referat af bestyrelsesmøde 6-2022  
Afviklet: 12. september 2022 kl. 19.00 (online)  

Deltagere: Jesper, Anja, Morten, Camilla og Anna (referent) 

Fraværende:  

1 DM 

Der afholdes DM i single, double og triple samt mix double og triple. Kvalificering SM og JM.  

Skal vi på programmet i DM-ugen 2023? Ja. Camilla går videre med at undersøge muligheden. 

 

Vi afholder et evalueringsmøde for klubberne med henblik på at beslutte ny betalingsmodel. 

Camilla inviterer og facilitere mødet.  

 

2 Elite 

Meget tyder på at VM 2022 afvikles 29/11 – 5/12 i Istanbul. Officiel invitation skulle komme i 

dag. Anna sætter gang i hjulene, så snart vi har en officiel invitation.  

Anders er stoppet som landstræner. Anna har rolle som landstræner resten af 2022, hvorefter 

der søges en ny. Frederik fortsætter som fysisk træner og Ali som assistenttræner. Spillerne 

inddrages for at understøtte arbejdet.  

3 Juniorlandshold 

Wildcard til medlemsklub med junior-hold til deltagelse ved VM. Derefter forberedelse af 

struktur for reelt juniorlandshold. Anna tager dialogen.  

 

 

4 Esther Jordi 

Afvikles i Danmark 19-20. november 2022. Morten stiller op som Fodtennis Danmarks officielle 

repræsentant og holder tale. Camilla er stævneleder.  

5 Fodtennis Danmark - organisation og bestyrelse 

Vi har brug for flere kræfter i bestyrelsen og mere tydelige roller. Anna og Camilla laver overblik 

over hvilke opgaver, der ønskes at blive fastholdt efter projektet samt hvilke profiler det kræver i 

bestyrelsen. Camilla tager fat i Klaus Frejo med henblik på første snak omkring et evt. forløb med 

organisationsudvikling. Begge oplæg sendes til bestyrelsen inden næste bestyrelsesmøde 10. 

oktober 2022.  



 
 

6.  Evt.  

FODTEX 2.0 er blevet svindlet økonomisk og står lige nu til at have mistet 13.000kr. Svindlen er 

politianmeldt. Pengene kan godt findes i projektets budget, og Nordea-Fonden er orienteret.  

 


